



Referat af §18 møde onsdag d. 13. marts kl. 17.30 i De Frivilliges Hus

Afbud Seynab Handulle og Gitte Meyer Pedersen

1. Siden sidst v/ Susanne

Susanne og HM har haft kontakt til Michelle Bastrup ang. den nye platform til behandling af §18 ansøgninger – Teams.

Ansøgningerne fremstår i et meget bøvlet format, hvor æ, ø og å er en sort firkant med et spørgsmålstegn indeni.

Vi håber, at teknikerne kan rette det til næste gang eller finde en ny platform.

Ligeledes ændres rækkefølgen på ansøgningerne konstant, så man skal bruge unødigt tid på at scrolle.

2. §18 indstillingerne:

Der var godt 165.000 til fordeling, da SSU havde bevilget Kirkens Korshærs varmestue 345.000 af restmidlerne fra 1. runde, hvilket var nødvendigt.

Vi opfordrer foreningerne til at søge 1. runde, som er inden 1. oktober

3. EVT.

Vi må flytte det planlagte årsmøde fra d. 13. maj til d. 28. maj 2024.

Vi lægger alle "hovederne i blød" for at finde et attraktivt emne til et foredrag

Vi skal have indlæg i aviserne om Frivilligrådet, for at skabe interesse for rådsarbejdet.

Næste møde d. 10. april

Referent Hanne Mette Thagaard